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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kezdeményezett-e vizsgálatot?” címmel a Házszabály 91 . -a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Szűcs Erikához, a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !
A nemzeti és etnikai kisebbségi jogok országgy űlési biztosa számos kritikát
megfogalmazott 2007. évi tevékenységéről szóló beszámolójában . A biztos bírálta a
szocialista kormány több intézkedését . A roma integráció ügyével kapcsolatban az
ombudsman kiemelte : „Elengedhetetlen annak a garantálása és folyamatos vizsgálata, hogy a z
általános intézkedések mennyiben jutnak el a roma lakossághoz, hozzájárulnak-e körülményei k

javításához. E7 az ún. mainstreaming elvének alkalmazását jelenti, azaz annak vizsgálatát minden
jogalkotási és végrehajtási szinten, hogy az adott intézkedés hogyan hat a cigányság helyzetére, a
kisebbség-többség kapcsolatrendszerére . Ennek érdekében kiemelkedőfontosságú az érintettek bevonása a
tervezési, döntési és monitorozási folyamatba. ”

Kérdezem Miniszter Asszonyt:

Egyetért-e a kisebbségi biztos fenti megállapításaival ?

Amennyiben igen, úgy milyen konkrét intézkedéseket kíván hozni annak érdekében, hog y
az ombudsman fenti javaslatainak érvényt szerezzen ?

Kezdeményezett-e vizsgálatot 2008 folyamán a Szociális és Munkaügyi Minisztérium, vagy
annak valamely szerve annak a megállapítására, hogy a roma integráció érdekében kiírt
pályázatok, meghozott intézkedések hogyan hatnak a cigányság sorsára, jelen helyzetére ?

Varga József
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Budapest, 2008. december 19 .
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